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GROENLINKS N.O. Veluwe 

De eerste Groene Vlieger in het nieuwe jaar! 

De interesse in de politiek is groot geworden en we beginnen ons 

voor te bereiden op de verkiezingen. 

Landelijk lijkt GL het goed te doen; ze staat goed in de peilingen 

en Jesse Klaver spreekt velen aan. De partij is zich ervan bewust 

geworden dat veel mensen een goed gevoel hebben bij onze partij 

en sympathiek staan tegenover haar uitgangspunten,  alleen nog 

geen lid willen worden; met deze mensen wordt, als dat mogelijk 

is, gesproken door vrijwilligers bij GL. 

Meer actieve deelname van de leden is, zoals al eerder gezegd, noodzakelijk om in 

2018 bij de gemeenteraadsverkiezingen een kandidatenlijst te kunnen presenteren. Als 

bestuur hopen we, dat u, zelf, of iemand uit uw omgeving kent en geïnteresseerd weet 

om zich te verdiepen in de gemeentelijke politiek vanuit het GroenLinks 

gedachtengoed en zich bij ons wilt melden. Wij hebben kandidaten nodig. Het adres 

van onze secretaris staat hieronder vermeld. 

Dan nu naar onderwerpen die nu spelen en waarover Bas Broekhuizen, raadslid 

GroenLinks, graag hierover met jullie zijn gedachten wil delen. 

 

*Toeristisch Profiel Gemeente Epe of wel:  

Epe 100% Wildgarantie. 

Gemeente Epe maakt zich zorgen over het op peil blijven van het aantal toeristen dat 

onze gemeente bezoekt. Dat wil zeggen bezoekers die geld komen uitgeven. Het blijkt 

dat De Veluwe gezakt is op de lijst vakantiebestemmingen; is dat zorgelijk? 

Ja, daar campings, de horeca en onze winkels veel belang hebben bij deze toeristen. 

Een flink deel van de werkgelegenheid is afhankelijk van deze toeristen. 

De Veluwe terug op plaats 1 is het doel waar Gemeente Epe voor gaat en binnen de 

Veluwe, als het even kan, Epe als vakantiebestemming op 1. 

Daarvoor is een leus bedacht door een adviesbureau die de Gemeente in de hand heeft 

genomen: 

Epe 100% wildgarantie! 

Dit klinkt zeer veelbelovend, maar hoog gegrepen. 

Onze gemeente heeft een lange traditie als vakantiebestemming. Om mee te blijven 

tellen moet je tenslotte opvallen en aantrekkelijk blijven. Onze gemeente heeft bijna 

alles in huis wat Nederland te bieden heeft.                                                                                                                            

We hebben wild, bos, heide, een prachtige rivier, coulissen landschappen en cultuur, 

alleen zee en strand ontbreken. En er is nog veel meer: Campings van prima kwaliteit, 

gezellige B&B’s; daar mogen we trots op zijn.  Als voorbeeld de camping De 
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Wildhoeve in Emst, die recent met twee prijzen is onderscheiden door de ANWB en 

de ADAC. 

 

Epe 100% wild garantie!, bedoeld wordt “te allen tijde, wild kunnen waarnemen”. 

Niet realistisch. Dieren, het wild, zal de mens mijden en zeker niet voor hem klaar 

staan. Er zal dan op een creatieve manier hiervoor een oplossing gezocht moeten 

worden. 

Het is een geweldige ervaring en zeker ook mogelijk om wild te zien, alleen wel onder 

deskundige leiding van een boswachter of jachtopziener. 

De Gemeente Epe wil met de leuze “100% Wild garantie” zich presenteren als een 

gemeente die zich bewust is van de aantrekkingskracht van het Wild op toeristen. 

Alleen haar beleid staat hier haaks op en de leuze komt niet samen in de praktijk. 

Als voorbeeld, worden er steeds meer rasters en hekken geplaatst. 

 

Onlangs werd vastgesteld dat met name de stiltegebieden in ons land langzaam maar 

zeker verdwijnen door de toenemende industriële vestigingen van tal van bedrijven.  

Over niet al te lange tijd zal de groeiende stroom van mensen, die tot zichzelf willen 

komen en de drukte en overlast van alle industriële ontwikkelingen willen vermijden, 

een feit zijn.   

De gemeente Epe kan dan, voor diegenen die op zoek zijn naar stilte, rust en natuur,  

een verademing zijn. 

Het blijft dus voor de gemeente Epe van groot belang, dat er oog gehouden wordt voor 

rust, de wijde ruimte en de stilte, die deze gemeente te bieden heeft.   

 

*Het Apeldoorns Kanaal en Overtoom over A50 

Het lijkt erop dat de grootse plannen omtrent het Apeldoornskanaal op een laag pitje 

zijn komen te staan. Sanering van de bodem blijft  wenselijk meer niet. 

Voor Heerde en Wapenveld, dorpen die beide aan het kanaal liggen, zal het plaatsen 

van een Overtoom over de A50 positief ontvangen kunnen worden en kan er anders 

over gedacht worden.  

Maar een Overtoom over de A50 leidt niet tot zoete melk en room; bv.een jachthaven 

bij Emst, zou dat stukje Emst wel erg uit zijn voegen trekken. Veel plezierjachtjes 

waarvoor het kanaal bevaarbaar gemaakt zou moeten worden, zitten vol met asbest en 

zijn tamelijk vervuilend (oude dieseltjes).  

Wat natuurlijk wel prachtig kan, op en bij het kanaal is, kanovaren,  roeien en fietsen 

dit zijn prima activiteiten. Het is klein recreatief en geeft reuring wat goed en mooi 

samen gaat met de natuur. Wanneer er toch steigers gebouwd gaan worden, zou het 

mooi zijn wanneer deze ook geschikt zijn voor kanovaarders.  

Daarbij zou het mooi zijn wanneer er van het kanaal verbindingen gemaakt kunnen 

worden met weteringen ten oosten van het kanaal… 
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Dit zou ervoor zorgen dat de gemeente Epe nog iets aan haar lijst toe kan voegen om 

het aantrekkelijk te maken voor de toerist. 

 

*De reiziger die rust en vrede zoekt 

In de winterperiode pakken velen van ons de vakantiespullen in om naar de 

wintersport af te reizen; de koude op te zoeken, wetende dat er altijd een warme 

veilige plek is. Het zou mooi zijn als de mens zich bewust is van deze rijkdom en dit 

zeker niet als vanzelfsprekend ziet.   

Deze rijkdom aan warmte en veiligheid is voor een ander soort “reiziger” zeker niet 

vanzelfsprekend. In Zuid Oost-Europa moeten mensen die een enkele reis over de 

Middellandse Zee hebben gemaakt zien te overleven met minimale beschutting, koude 

en een paar druppels ijswater om te drinken of zich mee te wassen.  

Een grotere tegenstelling als deze situaties, is eigenlijk niet mogelijk. 

Het is niet eenvoudig en het een is niet altijd met het ander te vergelijken, maar toch! 

Gedachten nemen hun loop en beelden komen en gaan. 

 

Hierbij ontstaat de vraag: waar blijft die reiziger met een enkele reis naar het noorden 

in Griekenland en Italië? Laten we ze daar of durven en willen we ons ook open 

stellen voor niet betalende bezoekers, reizigers? 

Als we elkaar en hun, van hart tot hart kunnen ontmoeten, dan zouden wij als  goede 

buren met hun samen kunnen leven in onze mooie gemeente. 

Tot zover Bas. 

 

NB: In maart houden we onze algemene ledenvergadering waarin we nader ingaan op 

de gemeenteraadsverkiezingen van 2018.  Over de exacte datum van deze ALV 

ontvangt u nader bericht. We verzoeken u te overwegen of u mee wilt doen met de 

activiteiten, die verkiezingen met zich mee brengen en/of u eens wilt meelopen en 

kijken, wat u zou kunnen doen om GroenLinks sterker en wellicht groter te maken. 

Het  zou mooi zijn als GroenLinks nieuwe mensen mag verwelkomen! Wij kijken uit 

naar uw bericht! 

 
Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cam.heinen@kpnmail.nl en/of 
Hendrik Tuinstra      hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: 
bas.broekhuizen@concepts.nl en/of Hilly Schäffer: hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: 
www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks Heerde: www.heerde.groenlinks.nl Telefoonnummer Bas 
Broekhuizen: 0578-614686 i.v.m. verspreiding van de Groene Vlieger. 
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